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غفوریبااستقلالبهآبادانمیرود
»وریا غفوری« در سفر به آبادان استقلال را همراهی خواهد کرد تا در صورت نیاز، 

در این جدال حساس آبی پوشان را همراهی کند.
به گزارش ایرنا، وریا غفوری در دیدار با ذوب آهن در ترکیب ثابت اس��تقلال قرار داش��ت و 
۹۰ دقیقه بازی کرد. کاپیتان استقلال در این مسابقه دچار آسیب دیدیگی شد و در تمرینات 
روزهای اخیر آبی پوشان غایب بوده است. غفوری که برای رسیدن به بهبودی کامل فیزیوترای 
و آب درمانی را انجام داده اس��ت، امروز در تمرین اس��تقلال حاضر خواهد ش��د. استقلال در 
آبادان به مصاف صنعت نفت خواهد رفت و آبی پوشان در صورت کسب پیروزی، بار دیگر رتبه 
سوم جدول را از آن خود می کند. استقلال هم اکنون ۳۴ امتیازی است و گل گهر سیرجان و 
آلومینیوم اراک با ۳۵ امتیاز بالاتر از آنها ایستاده اند. از طرفی اگر استقلال مقابل نفت آبادان 
پیروز ش��ود، جمع امتیازاتش به ۳۸ می رس��د و با اقتدار به رتبه س��وم برمی گردد. آبی ها در 

صورت تساوی مقابل نفت هم رتبه سوم را به دست می آورند.

دبیرباپروندهمشکلاتکشتیبههیاتاجراییمیرود
رییس فدراسیون کشتی با حضور در نشست هیات اجرایی به مشکلات این رشته 

می پردازد. 
به گزارش ایسنا، نشست هیات اجرایی کمیته ملی المپیک در آکادمی ملی المپیک برگزار می 
شود.  در این نشست قرار است علیرضا دبیر شرکت کند و در مورد مشکلات کشتی صحبت کند 
و با هیات اجرایی بررسی هایی داشته باشند. رییس فدراسیون کنگ فو برای بین المللی کردن این 
رشته نیز به هیات اجرایی می رود. علیرضا سهرابیان رییس فدراسیون قایقرانی نیز در این جلسه 

شرکت می کند.  کمیسیون مدیریت و برنامه ریزی نیز گزارشی ارائه خواهد کرد.

فدراسیون تکذیب کرد: 

حکمبازیسایپا-پیکانهنوزصادرنشدهاست
فدراسیون فوتبال صدور حکم به سود سایپا در بازی با پیکان را تکذیب کرد.

به گزارش ایلنا، ماجرای تعویض ششم پیکان درمصاف با سایپا یکی از جنجالی ترین اتفاقات 
فوتبال ایران طی روزهای گذش��ته بوده اس��ت. در این خصوص مباحث مختلفی مطرح شده 
اس��ت. در پی این اتفاقات امروز مجری برنامه س��لام صبح بخیر شبکه سوم سیما روی آنتن 
زنده اعلام کرد که حکم پرونده جنجالی سایپا- پیکان صادر شده و به زودی از طریق دبیرکل 
فدراس��یون ابلاغ می ش��ود. این موضوع اما صحت ندارد و از فدراس��یون فوتبال کسب اطلاع 
کردیم که کمیته انضباطی فدراسیون هنوز درباره اتفاق جنجالی سایپا-پیکان تشکیل جلسه 
نداده است. فدراسیون فوتبال امروز صدور حکم پرونده مذکور را تکذیب کرد. حسین شریفی، 
مدیرروابط عمومی فدراس��یون فوتبال در این خصوص گفت: »من چنین چیزی نشنیده ام و 
آنطور که خبر دارم طبق اعلام کمیته انضباطی هنوز جلس��ه رسیدگی به این پرونده تشکیل 

نشده است تا بخواهد در این باره حکمی صادر شود.«

رقابت های فوتبال لیگ مناطق کشور

تیمشاهویمهابادازلیگفوتبالمناطقکشورحذفشد
تیم فوتبال ش�اهوی مهاباد در دیدار برگش�ت از مرحله نهایی رقابت های جوانان 
مناطق کشور با قبول شکست مقابل تیم شهرداری همدان از صعود به مرحله بعدی 

این رقابت ها بازماند.
به گزارش ایرنا، دیدار تیم های شاهوی مهاباد و شهرداری همدان در ورزشگاه آزادی مهاباد 
برگزار ش��د که در پایان تیم ش��هرداری همدان توانس��ت با نتیجه ۲ بر ی��ک میزبان خود را 
شکست دهد. با این نتیجه و در مجموع ۲ بازی رفت و برگشت تیم شهرداری همدان توانست 

با نتیجه ۶ بر یک شاهوی مهاباد را شکست داده و به مرحله بعد راه پیدا کند.
تیم فوتبال شاهوی در مرحله قبلی رقابت های لیگ جوانان مناطق کشور مقابل تیم آکادمی 

ذوالفقارنسب پیروز شده بود.
در مرحله گروهی همین رقابت ها تیم ش��اهوی مهاباد با تی��م های میلاد بوکان، کارگران 

میاندوآب و کشاورز بوکان همگروه بود.
تیم فوتبال ش��اهو به عنوان تنها نماینده آذربایجان غربی در رقابت های لیگ جوانان مناطق 

کشور حضور داشت.
مهاباد با ۲۴۰ هزار نفر جمعیت در جنوب آذربایجان غربی واقع شده است.

خندهآذریدرواکنشبهبرکناریاشاز
مدیرعاملیباشگاهفولاد

مدیرعامل باش�گاه فولاد خوزس�تان در واکنش به ش�ایعه برکناری اش با خنده، 
گف�ت: اکن�ون در حال نظارت بر زمین ورزش�گاه ش�هدای فولاد ب�رای بازی مقابل 

تراکتور هستم.
س��عید آذری در گفت و گو با ایسنا در واکنش به خبرهایی مبنی بر برکناری اش با خنده، 
اظهار کرد: من الان در ورزشگاه شهدای فولاد و در حال نظارت بر زمین و مهیا شدن آن برای 

بازی روز دوشنبه مقابل تراکتور هستم.
وی با بیان این که جالب اس��ت که وقتی پس��تی در اینستاگرام به اشتراک می گذارم، این 
همه درباره آن تحلیل و تفس��یر می شود، افزود: ش��اید من با پستی که منتشر کرده ام، می 
خواس��تم یک ماه حضورم در اینس��تاگرام کمرنگ تر باشد و نباید س��ریع این پست ها را به 

موضوعات دیگر تعمیم می دهیم.
مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان گفت: دو روز پیش نیز گفتم تا زمانی که در فولاد هستم 
با تمام وجود کار می کنم اما واقعا این که پس��ت هایم در اینس��تاگرام با چنین واکنش هایی 

همراه است، برایم جالب است.
وی در پایان نیز عنوان کرد: امیدوارم در بازی با تراکتور هم سه امتیاز دیگر کسب کنیم و 

آن را به هواداران واقعی تیم که قلب شان برای فولاد می تپد تقدیم کنیم.

تاریخسازی»لواندوفسکی«؛رکورد»مولر«شکستشد
مهاجم لهستانی بایرن مونیخ با ثبت ۴۱ گل در فصل جاری بوندسلیگا، رکورد »گرد 

مولر« افسانه ای را شکست.
به گزارش ایرنا؛ لیگ فوتبال باش��گاه های آلمان، با برگزاری دیدارهای هفته س��ی و چهارم 

به اتمام رسید.
در هفته پایانی، بایرن مونیخ که از چند هفته قبل قهرمان شده بود در خانه خود با حساب 

پنج بر دو آگزبورگ را شکست داد.
در ثانیه های پایانی این دیدار لواندوفسکی موفق به گلزنی شد تا تعداد گل هایش را به عدد 
۴۱ رسانده و ضمن کسب عنوان آقای گلی، رکورد »گرد مولر« مهاجم افسانه ای سال های دور 

بایرن را شکسته و موفق به زد بیشترین تعداد گل در یک فصل شود.
مولر سال ها قبل موفق به زدن ۴۰ گل در یک فصل بوندسلیگا شده بود و اکنون لواندوفسکی 

با ۴۱ در یک فصل، رکوردی عجیب را از خود برجای گذاشت.
این در حالی است که وی تعدادی از دیدارهای فصل به اتمام رسیده بوندسلیگا را به دلیل 

مصدومیت از دست داده بود.

بنزما:بازگشتبهتیمملیبرایمافتخاراست
مهاج�م رئال مادرید از اینکه بار دیگر به تیم ملی کش�ورش دعوت ش�د بس�یار 

خوشحال است. او بی صبرانه در انتظار بازی در کنار ام باپه است.
به گزارش ایس��نا و به نقل از اس��پورت، سرانجام دیدیه دشان بعد از  سال تصمیم به دعوت 

بنزما به تیم ملی فوتبال فرانسه گرفت.
کریم بنزما در واکنش به این دعوت دشان گفت: احساسم بعد از بازگشت فراتر از خوشحالی 
است تا جایکه احساس افتخار می کنم که قرار است بار دیگر پیراهن تیم ملی کشورم را برتن 
کنم. من برای این لحظه زیاد صبر کردم. تلاش بس��یار زیادی از خود نش��ان دادم و تس��لیم 

نشدم. در نهایت مزد تلاش خود را گرفتم.
او ادامه داد: بسیار خوشحالم و برای حضور در تمرین تیم ملی فرانسه عجله دارم. تیم ملی 

فرانسه ستاره های زیادی دارد و طبیعی است که از بازی در کنار آنها خوشحال باشم.
بنزما درباره هم بازی ش��دن با ام باپه گفت: بنزما بازیکن جوانی اس��ت اما بسیار بااستعداد 
اس��ت. من بی صبرانه در انتظار هم بازی ش��دن با او هستم. تیم ملی فرانسه تیم به بنزما و ام 
باپه خلاصه نمی شود. در این تیم بازیکنان بزرگی مثل گریزمان، ژیرو، پوگبا، دمبله، کومان و 

بن یدر هم حضور دارند. اطمینان دارم که خیلی زود با ام باپه هماهنگ می شوم.

پیشکس�وت تیم فوتبال پرس�پولیس گفت: 
س�پاهان در ادام�ه رقابت های لی�گ امتیاز از 
دس�ت می دهد و پرس�پولیس ۲ هفته مانده به 

پایان لیگ قهرمان خواهد شد.
به گزارش ایرنا، تیم فوتبال پرس��پولیس روز س��ه 
ش��نبه موفق ش��د ت��ا در مرحله یک هش��تم نهایی 
رقابت ه��ای جام حذفی ش��اهین بن��در عامری را از 
پی��ش رو بردارد و به مرحله یک چهارم این رقابت ها 

راه پیدا کند.
در همین راس��تا س��پهر حی��دری در گفت وگو با 
خبرنگار ایرن��ا، در مورد عملکرد سرخپوش��ان برابر 
شاهین بندر عامری، دیدار پیش رو برابر ذوب آهن و 

... صحبت هایی انجام داد که در زیر می خوانید:
بازی مقابل شاهین بندرعامری چطور بود؟

بازی خوبی را شاهد بودیم. پرسپولیس در این مسابقه 
نش��ان داد که موفقیت های اخیرش بی دلیل نیست و 
کاملا برابر ش��اهین رفتار حرفه ای از خود نش��ان داد. 
پرس��پولیس حریف را دس��ت کم نگرفت و با ارائه یک 
بازی خوب و منطقی توانس��ت در این دیدار به برتری 
برس��د و حریف را شکس��ت دهد. بی احتیاطی مقابل 
تیم ه��ای رده های پایین تر ممکن اس��ت برخی اوقات 

مشکل ساز شود اما تیم به بازی مسلط بود.
پرس�پولیس در این بازی نیز تا قبل از حضور 
مهدی ترابی در زمین در ایجاد موقعیت مشکل 

داشت. به نظر شما پرس�پولیس بیش از حد به 
ترابی وابسته نیست؟

پرسپولیس هیچ گاه به فرد متکی نیست و از طرفی 
هم شکی نیست که ترابی بازیکن قابلی است و نقش 
موثری در ترکیب پرسپولیس ایفا می کند. ترابی در 
انتقال توپ از دفاع به حمله خیلی خوب است و این 

توانایی را دارد تا دفاع رقبا را بشکافد. او در موفقیت 
های تیمی نقش دارد اما پرسپولیس هیچ گاه به فرد 

وابسته نیست.
حیدری: پرس�پولیس ۲ هفت�ه مانده به پایان 

لیگ، قهرمان خواهد شد
پرس��پولیس در یکی از حس��اس ترین دیدارهای 

خ��ود باید به مص��اف ذوب آهن برود. ای��ن دیدار را 
چطور می بینید؟

ذوب آهن به هیچ وجه حریف دس��ت و پا بسته ای 
نخواهد بود. جایگاه فعلی ذوب آهن نشان گر جایگاه 
واقعی این تیم نیس��ت. این تیم فوتبال با کیفیتی را 
ارائه می دهد. پرس��پولیس هم از طرفی نش��ان داده 

برای هر بازی برنامه ویژه خود را دارد.
اینک�ه ذوب آهن در خطر س�قوط قرار دارد، 

کار را برای پرسپولیس سخت نمی کند؟
هم پرس��پولیس و هم ذوب آهن تیم های س��ابق 
من هس��تند. ذوب آهن به هیچ وجه دوس��ت ندارد 
که جایگاهش در لیگ به خطر بیافتد. پرس��پولیس 
ه��م به امتیازات ای��ن دیدار نگاه وی��ژه ای دارد و به 
طور حتم بازی جذابی را ش��اهد خواهیم. ذوب آهن 
فوتبال خوبی ارائه م��ی دهد. هر تیمی که در زمین 
بدنبال فوتبل باشد، پرسپولیس بهتر مقابل آن بازی 

می کند.
چقدر ش�انس برای موفقیت پرسپولیس برای 

کسب قهرمانی پنجم قائل هستید؟
یکی از نکات موفقیت پرس��پولیس این اس��ت که 
بازی به بازی پیش می رود. به طور حتم س��پاهان در 
ادامه راه امتیاز از دس��ت خواهد داد و پرسپولیس ۲ 
هفته مانده به پایان مس��ابقات لیگ قهرمان خواهد 

شد.

ایسنا/لرستان آزادکار لرستانی که سال هاست 
در شهریار زندگی می کند، می گوید: اگر به توکیو 

بروم، هدفم این است که با مدال برگردم.
یونس امامی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به کسب 
قهرمانی در پیکارهای سهمیه المپیک در قزاقستان، 
اضاف��ه ک��رد: برای حض��ور در این رقابت ها، هش��ت 
مرحله اردو را پش��ت سر گذاشتیم و از آمادگی بدنی 

خوبی برخوردار بودم.
وی ادامه داد: در این ش��رایط کرونایی ، فدراسیون 
و کادر فنی زحمات زیادی کش��یدند و خوشحالم که 
توانستم با قهرمانی و کس��ب سهمیه المپیک جواب 

زحمات آنان را بدهم.
امامی در پاسخ به پرسشی که به نظرش چه کسی 
به عنوان نماینده ایران در وزن ۷۴ کیلوگرم به توکیو 
خواهد رفت؟ گفت: کشورمان در این وزن آزادکاران 
خوب��ی دارد و کادر فنی کار س��ختی ب��رای انتخاب 
کش��تی گیر ۷۴ کیلو دارند و هر تصمیمی بگیرند ما 

تابع آن هستیم.
ای��ن آزادکار ملی پوش تأکید ک��رد: اگر در المپیک 
حاضر باش��م با توجه ب��ه تمریناتی که داش��ته و در 
ادامه هم خواهم داش��ت، هدفم این است که با مدال 

برگردم.
وی آزادکاران آمریکا و روسیه را از بهترین های این 

وزن در المپیک دانست و افزود: برای کسب مدال در 
مهمتری��ن آوردگاه دنیا، باید آماده هر قرعه و مصاف 

با بهترین ها باشیم.
به گزارش ایس��نا، این کش��تی گیر دلفانی در وزن 
۷۴ کیلوگ��رم در دور اول مس��ابقات در مقاب��ل علی 
موحامت اووزمیرادوف از ترکمنستان با نتیجه ۱۰ بر 
صفر به راحتی به پیروزی رسید و در دور بعد با نتیجه 
قاطع ۱۱ بر صفر منگ حجی جان از چین را مغلوب 

کرد و به مرحله نیمه نهایی راه یافت.
امامی در این مرحله با نتیجه ۱۰ بر صفر س��اندیپ 
مان از هند را از پیش رو برداش��ت و ضمن حضور در 
دیدار فینال، س��همیه المپیک را نیز کسب کرد و در 
مصاف نهایی نیز حریف ازبک به روی تش��ک نیامد و 

امامی بدون حتی دادن یک امتیاز، قهرمان شد.

نماینده وزن ۵۷- کیلوگرم ایران با درخشش 
در رقاب�ت های گزینش�ی المپی�ک و صعود به 
فین�ال، موفق به کس�ب تنها س�همیه المپیک 
برای تیم ملی تکواندوی بانوان ایران در المپیک 

توکیو شد.
ب��ه گزارش ایس��نا، در ادامه رقابت ه��ای روز دوم و 
پایانی تکواندوی گزینش��ی المپیک در قاره آس��یا که 
به میزبانی امان پایتخت اردن در حال برگزاری است، 
ناهی��د کیانی نماین��ده وزن ۵۷- کیلوگ��رم ایران در 
مرحله نیمه نهای��ی مقابل ناتالی حامایدی از اردن به 
برتری رسید و ضمن رسیدن به فینال موفق به کسب 

سهمیه با ارزش المپیک برای ایران شد.
او در این مبارزه در راندهای اول و دوم برابر حریف 
به تس��اوی یک بر یک رس��ید اما در راند سوم ۴ بر ۲ 

پیروز شد و به فینال و سهمیه المپیک رسید.
کیان��ی پیش از این در دور نخس��ت مقابل نماینده 
هن��ک کنگ ۱۴ ب��ر صفر به برتری رس��ید و در یک 
چهارم نهایی نیز مقابل فاناپا هارنسوجین دارنده مدال  
طلای جهان ۲۰۱۹ از تایلند ۱۸ بر ۱۶ پیروز شد و به 

نیمه نهایی راه یافت. 
بعد از س��ارا خ��وش جمال فکری )پک��ن ۲۰۰۸(، 
سوس��ن حاجی پور )لن��دن ۲۰۱۲( و کیمیا علیزاده 
)ریو ۲۰۱۶(، کیانی چهارمین بانوی تکواندوکار است 

که موفق به کسب سهمیه المپیک می شود.
روز گذش��ته مهلا مومن زاده در وزن ۴۹- کیلوگرم 
با شکست در نیمه نهایی از رسیدن به فینال و کسب 
سهمیه المپیک بازماند. به این ترتیب تکواندوی بانوان 
ایران با کس��ب س��همیه المپیک توسط ناهید کیانی، 
ب��ا یک نماینده در المپیک توکیو حاضر خواهد ش��د. 
س��رمربیگری تیم ملی بانوان بر عه��ده مهرو کمرانی 
است. در این رقابت ها نفرات فینالیست در ۴ وزن زنان 
و ۴ وزن مردان به س��همیه المپیک رسیدند تا تکلیف 

۱۶ سهمیه پایانی المپیک مشخص شود.
 تکواندوی مردان ایران نیز از طریق سیستم رنکینگ 
موفق به کسب دو سهمیه المپیک شده است و آرمین 
هادی پور و میرهاش��م حسینی ۲ تکواندوکار ایران در 

بازی های المپیک توکیو خواهند بود.

امامی:بهتوکیوبرومبامدالبرمیگردم کولاکبانویتکواندوکارایراندراردنبرایسهمیهالمپیک

رئیس فدراسیون فوتبال مهمان برنامه شب های فوتبالی بود.
ب��ه گزارش ایلنا، برنامه با پخش کلیپی آغاز ش��د؛ گویی منجی بزرگی 
برای نجات فوتبال آمده! گوینده متنی را می خواند که بیننده تصور می 

کرد توسط مشاوران رسانه ای رئیس نوشته شده !
ب��زرگ نمایی اقدامات وی از مذاکره با مس��ئولان مختلف کش��وری و 
ش��هری تا مقابله با تصمیم ای اف س��ی و ... البته مشخص نشد که چرا 

هیچ یک از این اقدامات به نتیجه نرسیده است؟
 برنامه با سخنان یک طرفه عزیزی خادم آغاز شد.

بدون ش��ک، اگر او طب��ق ادعایش بزرگترین و بهتری��ن خدمات را در 
هفتاد روز به اندازه هفتاد س��ال عمر فدراسیون انجام نداده باشد! مهارت 
زبردس��ت ترین سیاست مدار تاریخ هفتاد ساله را در همین هفتاد دقیقه 

برنامه از خود بروز داد!
 این همه تناقض در گفتار و سخنان شیرین با عملکردی متضاد ! تلقی 
آقای خادم از جمله فوتبال برای همه مش��خص شد ، یعنی حضور پشت 
خط مانده هایی که در توس��عه مدارترین و شفاف ترین فدراسیون تاریخ 

فوتبال ایران !
باید به عنوان نخبه گان علمی در مناصب مهم با نظر و مسئولیت ایشان 

حاضر شوند.  از تناقض های آشکار  وی می توان به زمان بر بودن برنامه 
های توسعه فدراسیون در مقابل خدمات هفتاد روزه اش اشاره کرد و آن 
را بیش از  هفتاد س��ال خدمات گذش��تگان تلقی کرد یا زمانی که گفت 
مطالب رسانه ها را نمی خواند و اهمیت نمی دهد و باز در پاسخ به سوال 

مجری دچار تناقض در همین زمینه شد!
او ظ��رف هفتاد دقیقه ش��اید از  پنجاه نفر نام برد و تش��کر کرد! و ما 
نفهمیدی��م اردوی یک هفته ای تیم ملی قبل از س��فر به منامه چه کار 
ش��اقی بوده اس��ت! بگذریم و او را با آینده ان شاالله روشن به حال خود 

رها کنیم!
و ب��ه تحلیل رفتار حرفه ای مجری جوان��ی بپردازیم که فضای برنامه 
را ظرف پانزده دقیقه علی رغم فضاس��ازی متفاوت زیرو رو کرد! بسیاری 
تصور می کردند در نبود عادل فردوس��ی پور فضای برنامه های ورزش��ی 
تلویزی��ون تهی از ی��ک مجری متهور و کاربلد ش��ده ام��ا بدون تعصب 
محمددرخش��نده را در همین زمان کوتاه از فاصله س��اعت بیست و دو و 
پانزده دقیقه تا بیست و دو و سی دقیقه برتر از عادل دیدم. او ظرف پانزده 

دقیقه استودیو را به آتش کشید !
بی ش��ک اگر عوامل برنامه س��از با او هماهنگ بودن��د یکی از بهترین 
برنامه های ورزشی سال های اخیر تلویزیون را شاهد بودیم. محمد نوید 
ظهور یک س��تاره پرتوان را در تلویزی��ون می دهد. اما عزیزی خادم؛ اگر 
او موفق ترین رئیس فدراسیون_فوتبال ایران نشود سیاستمداری بزرگ 

خواهد شد و شاید روزی رئیس جمهور!

دو برداشت متفاوت در دو اپیزود در حاشیه مصاحبه شهاب الدین عزیزی خادم
رییس فدراسیون فوتبال در مسیر کرسی ریاست جمهوری

مع�اون توس�عه مدیریت و مناب�ع وزارت ورزش در مورد 
آخرین وضعیت خصوصی سازی سرخابی ها صحبت کرد.

به گزارش ایلنا، ژاله فرامرزیان در مراس��م اختتامیه نور جهانی 
تنیس زیر ۱۸ س��ال اظهار داش��ت: فکر می کنم تلاشی که برای 
برگ��زاری این مس��ابقات صورت گرفت��ه آنهم در ش��رایط کرونا 
س��تودنی اس��ت. با وجود کرونا و ش��رایطی مثل تحریم، تصویر 
نامناسبی از موقعیت کشورمان را در جهان ارائه داده است و این 
فرصت ارزش��مندی بود و از فدراس��یون تنیس تشکر می کنم که 
این دومین تور بین المللی است که در طی یک سال برگزار کرده 
اس��ت. امیدوارم همه فدراسیون  ها تلاش کنند. نقطه عطف دیگر 
اس��تفاده از اسپانسر برای این مسابقات بود. اگر مسیر  اسپانسر ها 
برای سرمایه گذاری در ورزش هماهنگ شود فکر می کنم فرصت 

نشاط و سلامت مردم چندبرابر شود.
وی درباره مشکلات رشته تنیس و عدم دسترسی به زمین های 
این فدراسیون، گفت: برخی از قرارداد ها 3 ساله است و به گذشته 
برمی گردد. امیدوارم امس��ال فدراس��یون تنیس بتواند با تفاهمی 
که با س��ازمان تجهیز انجام می دهد از ۶ زمین ورزش��گاه آزادی 
اس��تفاده کند. سابقه فدراسیون ها در پرداخت بدهی های سازمان 
توس��عه و تجهیز خیلی س��ابقه خوبی نبوده اس��ت. این ش��رکت 
نی��ز باید هزینه هایش از محل درآمد هایش باش��د ولی امیدواریم 
فدراس��یون تنیس اطمینان خوبی به شرکت توسعه بدهد و وارد 

یک قرارداد عادلانه  شود.
معاون توس��عه مدیریت و منابع وزارت ورزش، درباره کمک این 
وزارتخانه، عنوان کرد: ما به فدراس��یون تنیس و فدراسیون  هایی 
که به شرکت توسعه بدهی داشتند، کمک کردیم تا اعتمادسازی 

شکل بگیرد. از آن طرف هر شرکت باید بتواند به تعهداتش عمل 
کند.

وی درباره پاداش المپیکی ها اش��اره کرد: آئین نامه  ای را مصوب 
کردیم که بر اس��اس آن امتیاز مشخص شده است. به طور مثال 
ورزشکارانی که مدال آور المپیک است چند امتیاز خواهند داشت. 
این امتیاز تقس��یم بر منابعی می شود که سازمان برنامه به وزارت 
ورزش اختصاص بدهد و عدد نهایی مشخص می  شود. تمام تلاش 
م��ا این اس��ت که این عدد را ب��ه حداکثر برس��انیم. برای همین 
جلس��ه ای را هفته آینده با آقای نوبخت خواهیم داش��ت و سعی 

می کنیم خبر های خوبی برای ورزشکاران داشته باشیم.
فرامرزیان درب��اره کمک ۱۰ میلیاردی به فدراس��یون فوتبال، 
عنوان کرد: بودجه یک رقمی اس��ت که در قانون ثبت می ش��ود 
و توسط س��ازمان برنامه ابلاغ می شود. ممکن است کسی رایزنی 

کند و پولی را زودتر بگیرد ولی این به آن معنی نیست که اعتبار 
از مح��ل جدید آماده باش��د. ما از محل اعتب��ارات خودمان برای 
کمک به تیم ملی برای حضور در مس��ابقات مقدماتی جام جهانی 

کمک کردیم و تا جایی که نیاز باشد حمایت می کنیم.
وی درب��اره بودج��ه ورزش ه��ای المپیکی تصریح ک��رد: عدد 
فدراس��یون  های المپیکی را به غیرالمپیکی متفاوت لحاظ کردیم. 
در اولی��ن مرحل��ه ۵3 میلیارد تومان برای دو ماه ش��ان پرداخت 
داش��تیم. س��عی می کنیم مرحله بعدی را هم مبلغ قابل توجه ای 
را پرداخ��ت کنیم و برای بازی های مقدماتی نیاز ش��ان را برطرف 
کنیم. همچنین هزینه شرکت در المپیک را کمیته ملی المپپیک 
پرداخ��ت می کن��د. قولی ک��ه داده بودی��م هر ماه مبلغ��ی را به 
ورزش��کاران پرداخت کنی��م، بخش اول را کمیت��ه ملی المپیک 

پرداخت کرده و بخش دوم را تا ۶ ماه ما پرداخت می کنیم.
معاون توس��عه مدیری��ت و منابع وزارت ورزش درباره کس��ب 
س��همیه بریمانلو در جودو و آیا اینکه با وجود تعلیق این رش��ته 
حق��وق المپیکی ب��رای او پرداخت می ش��ود، خاطرنش��ان کرد: 
فدراس��یون جودو برای رفع تعلیق ش��کایت کرده و امیدواریم به 

نتیجه برسد و امیدواریم حقوق افراد تضییع نشود.
فرامرزیان درباره آخرین وضعیت خصوصی س��ازی اس��تقلال و 
پرس��پولیس، عن��وان کرد: در این باره چیزی ک��ه برعهده وزارت 
ورزش ب��وده از گزارش ه��ای مالی و حسابرس��ی گرفت��ه تا همه 
عملیات هایی که تکلیف وزارت ورزش بوده، انجام شده است. الان 
در مرحله ای اس��ت که وزارت اقتصاد و س��ازمان خصوصی سازی 
باید جلسه  بگذارند که 3 ماهی طول کشید تا مصوبه صادر شود. 

الان منتظر هستیم تا ببینیم چه روزی وارد بازار پایه می شوند.

فرامرزیان: اقدامات لازم برای خصوصی سازی سرخابی ها انجام شده است

پرسپولیس۲هفتهماندهبهپایانلیگ،قهرمانخواهدشد
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